
Formulier - Mondelinge vraag

Greet De Troyer (sp.a) op 11-10-2019 14.16 
  
Vraag gericht aan:
de deputatie 
  
Betreft (onderwerp): 
TV Provincieraad op 9 september 2019 over de zitting van 4 september 2019 
  
Duiding provinciaal belang van de vraag: 
Hebben de regionale zenders en dienst communicatie een andere provincieraad bijgewoond? Heb
ik een andere zitting bijgewoond? De verbazing was groot! Niettegenstaande een 5 uur durende
vergadering, in aanwezigheid van beiden, bestond TV Provincieraad van 9 september uit 1 shot
van enkele "monddood gemaakte" provincieraadsleden, en verder uit vooraf opgenomen
beeldmateriaal van deputatieprojecten, toegelicht door gedeputeerden. Nochtans was er aan actueel
debat geen gebrek: opmerkingen van de meerderheid over de audit vorige legislatuur, opmerkingen
van de oppositie over de rechten van de raad in het dossier De Gavers, vragen over de
maximumfactuur onderwijs, vragen over Empro en Ecowijk, het stopzetten van subsidie aan vzw
School en Ziekzijn.... Vandaar mijn vragen, vragen die niet over persvrijheid gaan, wel over het
doel van TV Provincieraad en de inhoud van de samenwerkingsovereenkomst . 
  
Concrete vragen:
Vraag 1 Wat is het verschil tussen TV Provincie dat uitzendt "vanuit klantenperspectief" en TV
Provincieraad? Ik verwijs naar de samenwerkingsovereenkomst en m.i. het ontbreken van
specifieke bepalingen voor de verslaggeving van de Provincieraad behalve dat zij moeten
beantwoorden aan de communicatiebehoeften van de burger op "alle" terreinen. Vraag 2 Op welke
manier heeft deze uitzending "een antwoord geboden op de communicatiebehoefte van de burger
op "alle" terreinen", in deze over de werking van dit democratisch forum? Is het niet belangrijk
voor een burger-klant te weten wat de standpunten van de partijen/fracties, meerderheid en
minderheid zijn? Vraag 3 Hoe kan een administratieve dienst de politieke thema's en de boodschap
die moet overkomen bepalen samen met de beleidsverantwoordelijken die in beeld moeten komen?
Op grond van wat, van welke instructie, door wie bepaald en in welke mate is dit verantwoord?
Vraag 4 Hoe evalueert de deputatie deze uitzending en de inhoud van de lopende
samenwerkingsovereenkomst in het licht van "TV Provincieraad"? Moet men niet erkennen dat de
samenwerkingsovereenkomst geen antwoord biedt op de specifieke situatie van de politieke
interactie in de Raad? Moet men niet erkennen dat het daardoor bijzonder moeilijk is voor een
regionale zender om te weten wat van hen verwacht wordt? Vraag 5 Welke actie is de deputatie
van plan te ondernemen in het licht van bovenstaande vragen, onmiddellijk en naar de toekomstige
samenwerkingsovereenkomst toe? 5 vragen, graag 5 antwoorden 
  


